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Agenda Verslag 

Opening De voorzitter opent de informatieronde om 20.00 uur. Op 1 juli 2012 is de 
Wet markt en overheid van kracht geworden. Deze wet geeft gemeenten 
een aantal spelregels voor als zij economische activiteiten uitvoeren. Dit is 
om concurrentievervalsing tegen te gaan. Het is mogelijk af te wijken van 
deze regels, maar alleen op basis van een raadsbesluit. In dat besluit 
moet dan staan dat bepaalde economische activiteiten verricht worden in 
het algemeen belang. Het college stelt de raad daarom voor om de exploi-
tatie van parkeerfaciliteiten en de exploitatie van binnen- en buitensportac-
commodaties aan te wijzen als economische activiteiten die plaatsvinden 
in het algemeen belang. Zo vallen zij buiten de reikwijdte van de Wet 
markt en overheid. 
 

Economische activi-
teiten in het alge-
meen belang 

Wethouder Overweg antwoordt dat het college worstelde met het sport-
bedrijf en de vraag of sport wel of geen activiteit in het algemeen belang is. 
Natuurlijk is sport van algemeen belang, maar een risico is dat inwoners 
denken dat sport niets kost, terwijl de accommodaties de gemeente wel 
geld kosten.  
 
Het college kijkt bij het sportbedrijf wel of het niet verstandiger is de volle-
dige kosten in rekening te brengen en dan subsidie te geven. Daar zitten 
echter ook haken en ogen aan, bijvoorbeeld de btw. Een neveneffect is dat 
leden zien hoeveel sport kost en dat de kosten op de begroting staan. Een 
ander voordeel is dat de gemeente kan sturen. 
 
Wethouder Dragt vult aan dat als sportverenigingen subsidie ontvangen, 
zij dan ook de jaarrekening en begroting moeten laten zien. De verenigin-
gen moeten een extra administratieve slag maken. Door de nu voorgestel-
de maatregel gaat de gemeente de sportverenigingen nog geen volledig 
marktconforme huur vragen. De gemeente gaat toe naar een sportbedrijf 
dat een aantal zaken gaat regelen en in de markt gaat zetten. De gemeen-
te wil duidelijk maken hoeveel sport kost, maar is nog niet zo ver om een 
marktconforme huur te vragen. Daarom kiest het college in het voorstel 
voor het algemeen belang. Het college kan nu nog geen afgewogen oor-
deel geven. Dat komt later in het raadsvoorstel over de inrichting van het 
sportbedrijf.  
 
Wethouder Overweg antwoordt dat het college er nu voor heeft gekozen 
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alleen het sportbedrijf en de parkeerfaciliteiten als algemeen belang aan te 
merken. Het college wil namelijk zo weinig mogelijk activiteiten als alge-
meen belang aanmerken. Bij culturele instellingen zijn de zaken goed in-
geregeld. De bibliotheek huurde om niet, maar dat wordt omgezet. Ac-
commodaties kosten geld en dat brengt de gemeente in rekening. Tegelij-
kertijd geeft de gemeente subsidie. De gemeente kan echter aan de sub-
sidiekraan draaien en zo laten zien wat zij belangrijk vindt, bijvoorbeeld 
maatschappelijk verantwoord ondernemen of activiteiten voor mensen met 
een beperking. Het college wil geen afhankelijkheidsrelatie met partijen.  
 
Wethouder Dragt antwoordt dat met de voorgestelde maatregel de be-
staande regeling gehandhaafd wordt. Dat betekent dat de huurprijzen van 
de binnen- en buitensportaccommodaties in drie stappen omhoog gaan 
van 20% naar 60% van de kostprijs. Dat is een reeds genomen besluit van 
de raad in de kerntakendiscussie.  
 
Wethouder Overweg antwoordt dat de gebruikers van de sportaccommo-
daties de hogere kosten moeten opvangen. Zij kunnen hun maatschappe-
lijke activiteiten verbreden om geld te verdienen. Het is niet verboden dat 
zij meer inkomsten krijgen. Als ze de accommodatie huren, kunnen ze er 
ook iets mee doen. Het is niet de bedoeling dat sportverenigingen concur-
renten worden van commerciële partijen, maar de verenigingen zullen wel 
inkomsten moeten genereren. Dat kan schuren. Hij zal navragen of het al-
gemeen en het privaatbelang voldoende is afgewogen. Hij denkt dat het 
goed gedaan is. 
 
Wethouder Dragt voegt toe dat wat mag in de accommodatie afhankelijk is 
van het bestemmingsplan.  
 
Wethouder Overweg zal de zin over financiële stromen onder het kopje 
Financiën leesbaar laten maken. Wat bedoeld wordt, is dat aan de ene 
kant de kosten aangegeven worden van parkeren en sport en aan de an-
dere kant de kosten van het subsidietraject. Dat levert een administratieve 
last op en die kan meerkosten met zich meebrengen. 
 
Hij zal nakijken of de startersregeling ook een activiteit in het algemeen 
belang kan zijn. Op initiatief van het college of de raad kunnen activiteiten 
toegevoegd worden aan de lijst van activiteiten in het algemeen belang. 
 
De subsidietoekenning is een collegebevoegdheid, maar het college kan 
alleen besluiten binnen de kaders van de raad. Het college kan niet zo-
maar beslissen wie wel of geen subsidie krijgt.  
 
Als iemand met een voorstel komt voor betaald parkeren, dan biedt de 
gemeente hem een tarief aan dat kostendekkend is.  
 
Wethouder Dragt vult aan dat het voordeel van Leusden is dat parkeren 
gratis is. Dat kost de gemeente geld, maar de inwoner betaalt het niet.  
 
Het CDA bespreekt het voorstel in de fractie. De andere fracties vinden het 
een hamerstuk. 
 

Sluiting De voorzitter sluit de informatieronde om 20.29 uur. 
 


